



Service Advisory

Date: October 31, 2000

Affected Model(s):

All 2001 Models (except Bearcat Wide Track)

Advisory No: SAS105

VIN: Not Applicable

Product Line: Snowmobile

Subject: Engine Torque Bumper

It has come to our attention that the 2001 Arctic Cat Snowmobile Service Manual contains incorrect information regarding the torque bumper clearance for 2001 snowmobiles.

Due to the fact that Arctic Cat is using a wider and thicker torque bumper on 2001 models, it is necessary to change our engine/torque bumper clearance recommendations.

Arctic Cat is now recommending an engine/torque bumper clearance of 0.000 - 0.762 mm (0.000 - 0.030 in.) on all 2001 snowmobiles equipped with torque bumpers.

Please make the necessary changes in your 2001 Arctic Cat Snowmobile Service Manual.

Thank you for your cooperation in this matter.

Sincerely,

Rusty Scott
Coordinator, Technical Information
Product Service Department
Arctic Cat, Inc.





Avis de service

Date: Le 31 octobre 2000

Numéro de avis: SAS105

Ligne de production: Motoneige

Modèle(s) Affecté(s):

Tous les modèles 2001 (à l'exception du modèle Bearcat Wide Track)

NIV: Ne s'applique pas

Sujet: Butoir du couple moteur

Il est venu à notre attention que le Manuel de service Motoneige Arctic Cat 2001 contient de l'information inexacte concernant la recommandation du dégagement du butoir du couple pour les motoneiges 2001.

Étant donné que Arctic Cat utilise un butoir du couple plus large et plus étroit sur les modèles 2001, il est nécessaire de changer nos recommandations pour le dégagement du butoir du couple moteur.

À présent, Arctic Cat recommande le dégagement du butoir du couple moteur de 0,000 - 0,762 mm (0,000-0,030 po) sur tous les modèles de motoneiges 2001 munis de butoirs du couple.

Veuillez faire les changements nécessaires dans votre Manuel de service Motoneige Arctic Cat 2001.

Je vous remercie de votre coopération à ce sujet.

Rusty Scott
Coordonateur de l'information technique
Service du produit
Arctic Cat Inc.

